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VRT  -  Nieuwbouw

Als ik mij niet vergis, keurde de raad van bestuur van de VRT in december 2019 de 
procedure voor de nieuwbouw van de openbare omroep goed. Er zou een open procedure 
komen waarbij de markt bevraagd zou worden. Het nieuwe ontwerp moet de nadruk 
leggen op sterke architecturale identiteit, functionaliteit en duurzaamheid.

Aanvankelijk zou de VRT in zee gaan met de tijdelijke vereniging Robbrecht & Daem, 
Dierendonckblancke architects, Arup UK en VK group. Dat collectief stelde in 2018 zijn 
definitieve ontwerp voor de nieuwbouw voor, maar in november besliste de VRT de 
samenwerking stop te zetten. De openbare omroep geloofde niet dat het bouwproject 
binnen het budget zou kunnen worden gerealiseerd.

1. Intussen zijn er heel wat maanden verstreken.

Is er al zicht op de dading die het gevolg was van de stopgezette samenwerking? Het 
gaat per slot van rekening om gemeenschapsgeld en bijgevolg had ik graag 
vernomen wat er concreet uit de bus is gekomen als oplossing?

2. De raad van bestuur stelde in december 2019 ook dat de Vlaamse en Brusselse 
bouwmeesters bij het nieuwe ontwerp moesten betrokken worden. 

Is dat intussen gebeurd? Zo ja, op welke manier?
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1. VRT laat mij weten dat het de bedoeling is om tot een minnelijke schikking te komen 
inzake de stopgezette samenwerking met het vorige ontwerpteam. 

2. Voor de begeleiding van het nieuwbouwproject werd een adviescommissie opgericht. 
In dat adviesorgaan zetelen diverse externe experten waaronder de Vlaamse en 
Brusselse bouwmeesters. 


